
  Protokół  nr  XXXV.17

z obrad XXXV zwyczajnej sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  29 sierpnia  2017 roku
w  godzinach   1100 -  1210  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Miasta  Ełku,  przy  ulicy  Marsz.
J. Piłsudskiego 4.

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.
W sesji nie uczestniczył radny Dariusz Dracewicz.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta Dariusz Wasilewski otworzył  XXXV sesję Rady Miasta Ełku

wypowiadając formułę: „Otwieram XXXV zwyczajną sesję Rady Miasta Ełku”. Na podstawie listy
obecności stwierdził prawomocność obrad -  w chwili obecnej w sesji uczestniczy 22  radnych,  co
wobec  ustawowego  składu  rady  wynoszącego  23  radnych  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

          Przewodniczący  Rady  Miasta Dariusz Wasilewski powitał: Prezydenta Miasta Tomasza
Andrukiewicza,  Pierwszego   Zastępcę  Prezydenta  Miasta  Artura  Urbańskiego,  Sekretarza  Miasta
Marcina  Radziłowicza,  Skarbnika  Miasta  Jarosława  Wróbla,  Halinę  Bender  Prezesa  Zespołu
Inwestycji, naczelników wydziałów, przedstawicieli mediów i wszystkich zebranych.

Pkt 2. Przyjęcie protokołów z sesji rady: nr XXXII.17, nr XXXIII.17 i nr XXXIV.17 - protokoły
były do wglądu w Biurze Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do
protokołów:
-  nr  XXXII.17  z  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Powiatu  Ełckiego,  Rady  Miasta  Ełku,  Rady  Gminy
Kalinowo, Rady Gminy Prostki, Rady Gminy Stare Juchy, która odbyła się w dniu 22 czerwca 2017 r.,
- nr XXXIII.17 z obrad zwyczajnej sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się 27 czerwca 2017 r.,
- nr XXXIV.17 z obrad nadzwyczajnej sesji, która odbyła się w dniu 20 lipca 2017 roku.

W związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poddał  pod
głosowanie przyjecie wyżej wymienionych protokołów; 22 głosami „za”,  przy  0 głosach „przeciw”
i 0 głosach „wstrzym.” - jednomyślnie „za” radni przyjęli wyżej wymienione protokoły bez uwag.

Pkt 3 . Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o wnioski do zaproponowanego na

piśmie porządku obrad.

Nie wniesiono zastrzeżeń.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski  poddał pod głosowanie zaproponowany
porządek obrad: 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzym.” - jednomyślnie
„za”      radni  przyjęli      następujący porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołów z sesji rady: nr XXXII.17, nr XXXIII.17 i nr XXXIV.17.
3. Zatwierdzenie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2017, 
3) emisji obligacji komunalnych w latach 2017-2018,
4) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego na realizację

zadań  związanych  z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego w Brukseli w 2017 roku,
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5) określenia  wzorów deklaracji  o  wysokości  opłaty za  gospodarowanie  odpadami komunalnymi
oraz  określenia  warunków  i  trybu  składania  deklaracji  za  pomocą  środków  komunikacji
elektronicznej,

6) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie miasta
Ełku,

7) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty,  ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej
pojemności  oraz  w sprawie  ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  dla  nieruchomości,  na  których  znajdują  się  domki  letniskowe  lub  od  innej
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe,

8) zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych  gromadzących  dochody  na
wydzielonym  rachunku  bankowym,  źródeł  tych  dochodów  i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu
i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów gromadzonych  na  wydzielonym rachunku
i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania,

9) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zwanego  „Ełk  -  osiedle
Jeziorna III”,

10) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego „Ełk – Garbarska”,
11) Konkursu pn. „Nagroda Prezydenta Miasta Ełku za wyróżniającą się pracę dyplomową o tematyce

związanej z miastem Ełk”,
12) przyjęcia  do  realizacji  projektu  „Utworzenie  i/lub  wyposażenie  Klubu  „Senior  +”  w  ramach

Programu Wieloletniego „Senior +” na lata 2015-2020.
6.  Raport z konsultacji społecznych aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku na lata 2016-2023.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Oświadczenia i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Pkt 4.  Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od 26 czerwca 2017 r.  do

25 sierpnia 2017  r., w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  w uzupełnieniu informacji, którą radni otrzymali na
piśmie przedstawił działania jakie były dokonywane w ostatnim okresie  międzysesyjnym, między
innymi poinformował:

 Zestawienie postępowań realizowanych od 27 lipca 2017 r., na które zawarto umowę:
- naprawa zabytkowej lokomotywy parowej, wąskotorowej serii Px48-1752 wraz z tendrem,
- adaptacja budynku przy ul. Kościuszki 27A w Ełku na potrzeby działalności ełckiego centrum
rewitalizacji społecznej,
- rozbudowa budynku Gimnazjum nr 2 w Ełku o klatkę schodową,
-  rewitalizacja  i  zagospodarowanie  terenu  Ełckiej  Kolei  Wąskotorowej  na  potrzeby  Muzeum
Historycznego  w  Ełku  -  I  etap  CZĘŚĆ  2  -  RENOWACJA  ZABYTKOWEGO  WAGONU
POCZTOWEGO,
-  rewitalizacja  i  zagospodarowanie  terenu  Ełckiej  Kolei  Wąskotorowej  na  potrzeby  Muzeum
Historycznego  w  Ełku  -  I  etap  CZĘŚĆ  3  -  RENOWACJA  ZABYTKOWEGO  WAGONU
WĘGLARKI,
- przebudowa linii oświetlenia ulicznego ul. Kościuszki w Ełku,
- przebudowa linii oświetlenia ulicznego ul. Kolejowa w Ełku.

 Postępowania,  w których został dokonany wybór najkorzystniejszej  oferty (przed podpisaniem
umowy):
- prowadzenie bieżącego utrzymania i  remontów oświetlenia ulicznego i parkowego na terenie
Gminy Miasta Ełk.

 Postępowania,  w których dokonano otwarcia ofert  (trwa ocena ofert  pod względem formalno-
prawnym):
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-  rozwój  turystyki  opartej  o  dziedzictwo  naturalne  i  kulturalne  trans  granicznych  miast  Ełku
i Kowna - Plaża Miejska - I etap,
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej
w śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części,
- projekt budowy ul. Św. Wojciecha w Ełku.

 Postępowania ogłoszone (przed otwarciem ofert):
- remont nawierzchni jezdni i chodników na dojeździe na targowisko przy ul. Targowej w Ełku,
- projekt budowy ulicy Kolonia na odcinku od DK16/56 do granic Miasta Ełk,
- utwardzenie chodnika przy ul. Towarowej w Ełku,
-  wyłapywanie bezdomnych psów z terenu miasta Ełku i  utrzymywanie ich w schronisku dla
bezdomnych zwierząt,
- budowa parkingów przy ulicy Gen. Leopolda Okulickiego w Ełku.

 Od 17 lipca,  aby  zarejestrować  dziecko i  otrzymać  metrykę,  nie  trzeba  iść  do  Urzędu Stanu
Cywilnego.  Z takiego udogodnienia  skorzystają  rodzice,  których dziecko urodzi  się  w ełckim
szpitalu Pro – Medica sp. zo.o. Urodzenie dziecka do USC w Ełku zgłosi wskazany przez szpital
pełnomocnik. Po  stronie  rodziców zostanie  jedynie  napisanie  pełnomocnictwa  i  oświadczenia,
w którym m.in. wskażą imię wybrane dla dziecka. Akt urodzenia otrzymają jeszcze w szpitalu lub
w  zależności  od  wybranej  formy  pocztą  albo  poprzez  odbiór  osobisty.  Jest  to  kolejny,  po
e-dokumentach, pilotażowy program Ministerstwa Cyfryzacji i ełckiego samorządu. Program ten
ma  pomóc  przede  wszystkim  rodzicom  w  załatwianiu  formalności  związanych  z  rejestracją
urodzonego dziecka. Skorzystają z niego nie tylko ełczanie, ale również wszyscy rodzice spoza
Ełku, których dzieci urodzą się w szpitalu Pro – Medica w Ełku.  Program pilotażowy w Ełku
będzie  realizowany  do  6  grudnia  2017  r.  i  ma  służyć  do  zebrania  opinii  rodziców na  temat
proponowanej  usługi.  Docelowo  planowane  jest  wprowadzenie  w  grudniu  elektronicznego
systemu zgłaszania narodzin dziecka poprzez profil zaufany.

 Prezydent Ełku wręczył dla 7. par medale za długoletnie pożycie małżeńskie. 

 Prezydent uczestniczył w rozmowach z GDDKiA. Tematem dyskusji były uzgodnienia przebiegu
drogi nr 65.

 Odbyło się kolejne Walne Zgromadzenie SSSE.

 Sprzedano  kolejne  grunty  przy  Parku  Naukowo-Technologicznym  objęte  obszarem  SSSE
Podstrefa Ełk.

 21 lipca w Ełku obradował Zarząd Związku Miast Polskich. Gościem podczas obrad była Minister
Cyfryzacji  Anna  Streżyńska.  Poruszone  zostały  kwestie  m.in.  polityki  zintegrowanej
informatyzacji  państwa  oraz  źródeł  finansowania  dróg  lokalnych.  Zarząd  ZMP zaopiniował
również  projekty  ustaw  i  rozporządzeń  przedłożone  przez  parlamentarzystów  i  administrację
rządową. 

 26  lipca  2017  r.  w  Ełckim  Centrum  Kultury  odbyły  się  obchody  Święta  Policji.  Podczas
uroczystości policjantom wręczone zostały m. in. srebrny i brązowy medal za długoletnią służbę
oraz odznaki „Zasłużony Policjant”. 

 28 lipca prezydent miasta wręczył strażnikom miejskim z jednostki ełckiej awanse i nagrody.

 Miasto pozyskało z Regionalnego Programu Operacyjnego ponad 15,7 mln zł na realizację trzech
projektów o łącznej wartości 21,5 mln zł. Prezydent Ełku Tomasz Andrukiewicz 31 lipca podpisał
z Marszałkiem Województwa Warmińsko  - Mazurskiego umowę o dofinansowanie planowanych
działań.  Dzięki  pozyskanym  środkom  w  Ełku  rozbudowane  zostaną  ścieżki  rowerowe,
zagospodarowany  będzie  brzeg  Jeziora  Ełckiego  (na  cyplu)  oraz  przebudowane  zostaną  linie
komunikacji miejskiej nr 3 i 5. 

 Prezydent  spotkał  się  z  dowódcą  Jednostki  Wojskowej  15  Mazurskiego  Batalionu  Saperów
w Orzyszu.

 Na bieżąco prezydent spotyka się z projektantami i inwestorami.
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 Miasto Ełk znalazło się w czołówce gmin z największym dodatnim saldem migracji ludności. Jak
podaje Główny Urząd Statystyczny, Ełk znalazł się na 47. miejscu wśród 2478 polskich gmin oraz
na 1 miejscu wśród miast powiatowych województwa warmińsko – mazurskiego.

 Prezydent  Ełku  przyznał  stypendia  sportowe dla  wyróżniających się  ełckich  sportowców oraz
trenerów. 

 Setne  urodziny  16  sierpnia  świętowała  ełczanka  Pani  Anna  Borkowska.  Jubilatkę  odwiedził
Prezydent  Miasta  Ełku  Tomasz  Andrukiewicz  i  złożył  jej  najserdeczniejsze  życzenia  zdrowia
i radości na kolejne lata. 

 Odbyło  się  spotkanie  z  dyrektorami  placówek oświatowych.  Omawiano stan  przygotowań  do
rozpoczęcia roku szkolnego. Przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego w budynkach miejskich
szkół i przedszkoli zostały wykonane prace remontowe i zadania inwestycyjne m.in. adaptacja
pomieszczeń na potrzeby nowych grup przedszkolnych, remonty schodów, stołówki oraz kuchni
szkolnej, a także wyposażenie sal lekcyjnych. 

 28 sierpnia odbyło się kolejne posiedzenie ZOPI.

 28  sierpnia  Prezydent  Tomasz  Andrukiewicz  wręczył  nagrodę  główną  w  konkursie  na
modernizację  i  przebudowę  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  im.  Zofii  Nasierowskiej  w  Ełku.
Decyzją sądu konkursowego I nagrodę otrzymał Marcin Furtak PRACOWNIA PROJEKTOWA
F-11.  Praca  uzyskała  największą  ilość  punktów.  Zwycięska  koncepcja  wyróżniała  się
atrakcyjnością  i  funkcjonalnością  przestrzeni,  jak  również estetyką  i  nowoczesnym wyglądem
budynku. Uroczystość odbyła się w miejskim ratuszu. 

 W dniu dzisiejszym  Prezydent  Tomasz Andrukiewicz wręczył  nominacje  nowym dyrektorom
placówek oświatowych.

              Radny Ireneusz Dzienisiewicz poprosił o więcej informacji w związku ze sprzedażą  gruntu
przy Parku Naukowo-Technologicznym, jakiej wielkości działka i dla kogo sprzedano?
           Prezydent Miasta T. Andrukiewicz  odpowiadając poinformował, działkę o pow. 1,8873 ha
nabyła firma PPHU MARTEX z przeznaczeniem pod budowę zakładu produkcyjnego. Przedsiębiorca
będzie produkować opakowania z tworzyw sztucznych do kontaktu z żywnością.

              Radny Bogusław Wisowaty poprosił o informację, ile z budżetu miasta wydano na remonty
placówek oświatowych, a ile otrzymaliśmy ze Skarbu Państwa?

Odpowiedzi  udzielił  Zastępca Prezydenta Miasta  Artur  Urbański  informując,  że z budżetu
miasta wydaliśmy  1 837 293 zł, a otrzymaliśmy 160 000 zł.

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  zabrania  głosu  i  brakiem  formalnych  zastrzeżeń  do
przedstawionego  sprawozdania  Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  radni  zapoznali  się
i przyjęli do wiadomości sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta. 

Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2017-

2027,  w załączeniu do protokołu. 
Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował,  że projekt  uchwały wraz ze zmianami

budżetu miasta szczegółowo omawiano  w poszczególnych komisjach.  Radni otrzymali  na piśmie
autopoprawkę do zmian w budżecie, która stanowi załącznik do protokołu. Wniósł o przyjęcie uchwał.

 Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
> Przewodnicząca Komisji  Oświaty i   Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała
pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały.
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> Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego i  Porządku Publicznego  Wojciech  Kwiatkowski
poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały. 
> Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Irena Markowska poinformowała,
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXV.343.17  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata
2017– 2027, w załączeniu do protokołu.

* * *
2) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok,  w załączeniu do protokołu.

Zaproponowane  zmiany  do  budżetu  omawiane  były  na  poszczególnych  komisjach.
Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska

poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie  jak  wyżej,  z  uwzględnieniem  autopoprawek  wniesionych  na  piśmie  przez  Prezydenta
Miasta.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXV.344.17 w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok, w załączeniu do
protokołu.  

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie  emisji obligacji  komunalnych w latach 2017-2018,  w załączeniu do
protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
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 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały.

 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski
poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska
poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXXV.345.17. w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych  w  latach  2017-2018,
w załączeniu do protokołu.

*  *  *
4)  Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Samorządowi  Województwa
Warmińsko-Mazurskiego na  realizację  zadań  związanych z  funkcjonowaniem Biura  Regionalnego
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2017 roku, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXV.346.17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa
Warmińsko-Mazurskiego na  realizację  zadań  związanych z  funkcjonowaniem Biura  Regionalnego
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2017 roku, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
5) Projekt uchwały w sprawie  określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków
komunikacji elektronicznej, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały.
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 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXV.347.17 w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospoda-
rowanie odpadami komunalnymi oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą
środków komunikacji elektronicznej, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
6) Projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 2.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXXV.348.17 zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości
i porządku na terenie miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
7)  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  ustalenia  stawki  takiej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty
pojemnik  o  określonej  pojemności  oraz  w  sprawie  ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla  nieruchomości,  na  których  znajdują  się  domki
letniskowe lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe,         
w załączeniu do protokołu.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
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Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 2.  
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

Uchwała  Nr  XXXV.349.17 zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za
pojemnik  o  określonej  pojemności  oraz  w  sprawie  ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla  nieruchomości,  na  których  znajdują  się  domki
letniskowe  lub  od  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno  –  wypoczynkowe,
w załączeniu do protokołu.

*  *  * 
8)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych
gromadzących  dochody  na  wydzielonym  rachunku  bankowym,  źródeł  tych  dochodów  i  ich
przeznaczenia  oraz sposobu i  trybu sporządzania  planu finansowego dochodów gromadzonych na
wydzielonym rachunku i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich
zatwierdzania, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXXV.350.17 w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  jednostek
budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów
i ich przeznaczenia oraz sposobu  i trybu sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych
na wydzielonym rachunku  i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz
ich zatwierdzania,  w załączeniu do protokołu.

* * *
9)  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
zwanego „Ełk - osiedle Jeziorna III”, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  przedmiotowy projekt  uchwały
szczegółowo został przedyskutowany w komisjach. Wniósł o podjęcie.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego i  Porządku Publicznego  Wojciech  Kwiatkowski
poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radny  Nikodem  Kemicer  poinformował,  że  na  Komisji   Mienia  Komunalnego
i Porządku Publicznego prosił, aby w dniu dzisiejszym nie uchwalać tego planu, bo deweloper ma
budować budynek o 9. kondygnacjach, nie zabezpieczając odpowiedniej ilości miejsc parkingowych.
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Zgłosił  formalny  wniosek  o  zmianę  wskaźnika  miejsc  parkingowych  z  1,5  na  1,8  miejsca
parkingowego na jeden lokal mieszkalny.

Radny Bogusław Wisowaty poinformował,  że deweloper kupował działkę ze wskaźnikiem
1,5  miejsca  parkingowego  na  jeden  lokal  mieszkalny  –  my  w  trakcie  uchwalania  planu  nie
powinniśmy tego zmieniać.

 Po  wyczerpaniu  dyskusji  Przewodniczący  Rady Miasta   Dariusz  Wasilewski  poddał  pod
głosowanie  wniosek  zgłoszony  przez  radnego  N.  Kemicera  dot.  zmiany  wskaźnika  miejsc
parkingowych z 1,5 na 1,8 miejsca parkingowego na jeden lokal mieszkalny.
„Za” przyjęciem wniosku głosowało 3, „przeciw” 17, wstrzymało się od głosu 2.

 Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski stwierdził, że radni wniosku nie przyjęli.
Następnie przewodniczący rady poinformował, że radni nie kwestionowali zgodności zapisów planu
ze Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku. Zaproponował
przegłosować zgodność  zapisów planu ze  Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta Ełku.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” głosowało – 21 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzym.” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni stwierdzili  zgodność zapisów
planu ze Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Dariusz  Wasilewski poinformował,  że  do  projektu               
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  zwanego  „Ełk  -  osiedle  Jeziorna  III”
wyłożonego do publicznego  wglądu w terminie od 13.02.2017 r. do 14.03.2017 r. z terminem  uwag                              
ustalonym  do  28.03.2017  r.,  w  ustawowym  terminie  wpłynęły  dwie  uwagi.  Zaproponował                              
przegłosować wniesione uwagi,  kolejno:

> uwaga wniesiona przez Pana Stanisława Kuczerskiego:

Treść  uwagi:  „Prośba  o  to  by  przeznaczenie  terenów  przylegających  do  działek  wnioskodawcy
(oznaczonych nr: 3700/5, 3700/7, 3700/8, 3700/9, 3700/10, 3700/11 i  3700/12) nie uległo zmianie
i  pozostało  tożsame  z  aktualnie  obowiązującym  miejscowym  planem  zagospodarowania
przestrzennego (mpzp „Ełk – Jeziorna zmiana”uchwała Rady Miasta Ełku nr XXVIII.251.2013 z dnia
29 stycznia 2013 roku).”

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 

   Wynik głosowania:  „za nie uwzględnieniem uwagi” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” -0
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził,  że 22 głosami „za” radni  nie uwzględnili  wyżej

zacytowanej uwagi. 
> uwaga wniesiona przez Państwo Monika i Marek Gruszka (działka nr 3700/2)
Treść uwagi: „Prośba o to by pozostać przy ustaleniach obowiązującego obecnie na tym obszarze
planu zagospodarowania przestrzennego Ełk-Jeziorna zmiana.”
Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie nie uwzględnienie uwagi.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
   Wynik głosowania:  „za nie uwzględnieniem uwagi” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” -0
          Przewodniczący  Rady Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  radni  nie  uwzględnili  wyżej

zacytowanej uwagi.

   Przewodniczący  Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poinformował, że do projektu planu, ponownie
wyłożonego w terminie od 16.06.2017 r. do 17.07.2017 r. do publicznego wglądu, z terminem składania
uwag ustalonym do 31.07.2017 r., w ustawowym terminie nie wpłynęły żadne uwagi.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych,  „przeciw” – 2,  „wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
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Uchwała  Nr  XXXV.351.17   w  sprawie    uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego zwanego „Ełk - osiedle Jeziorna III”, w załączeniu do protokołu. 

* * *
10)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego,
zwanego „Ełk – Garbarska”,  w załączeniu do protokołu.  

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni  nie  kwestionowali  zgodności  zapisów planu ze  Studium uwarunkowań i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku. 

Przewodniczący Rady Miasta D. Wasilewski:
*  poddał  pod  głosowanie  zgodność  zapisów  planu  ze  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku; 22 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw i 0 głosach
wstrzymujących radni  stwierdzili  o  przyjęciu  zgodności  zapisów planu ze  Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku. 
* poinformował,  że do wyłożonego do publicznego wglądu projektu zmiany planu w ustawowym
terminie nie wpłynęły żadne uwagi.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXXV.352.17  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego, zwanego „Ełk – Garbarska”, w załączeniu do protokołu.  

*  *  *

11) Projekt uchwały w sprawie Konkursu pn. „Nagroda Prezydenta Miasta Ełku za wyróżniającą się
pracę dyplomową o tematyce związanej z miastem Ełk”, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

 Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXV.353.17 w sprawie Konkursu pn. „Nagroda Prezydenta Miasta Ełku za wyróżnia-
jącą się pracę dyplomową o tematyce związanej z miastem Ełk”, w załączeniu do protokołu.   

*  *  *
12) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu „Utworzenie i/lub wyposażenie Klubu
„Senior  +”  w  ramach  Programu  Wieloletniego  „Senior  +”  na  lata  2015-2020,  w  załączeniu  do
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska

poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

 Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXV.354.17 w sprawie przyjęcia do realizacji projektu „Utworzenie i/lub wyposażenie
Klubu „Senior +” w ramach Programu Wieloletniego „Senior +” na lata 2015-2020, w załączeniu do
protokołu.   

Pkt 6. Raport z konsultacji społecznych aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku na lata 2016-
2023.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że  raport  z  konsultacji społecznych
aktualizacji  Programu  Rewitalizacji  Ełku  na  lata  2016-2023  szczegółowo  omawiany  był
w poszczególnych komisjach.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego i  Porządku Publicznego  Wojciech  Kwiatkowski
poinformował, że komisja zapoznała się.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja zapoznała
się.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono uwag.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  radni  zapoznali  się  z  raportem  z  konsultacji
społecznych aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku na lata 2016-2023, który stanowi załącznik do
protokołu.

Pkt 7. Interpelacje i zapytanie radnych.
Radny Bogusław Wisowaty poinformował,  że  niedługo ruszy sezon grzewczy.  W imieniu

mieszkańców  os.  Pod  Lasem  zwraca  się  z  zapytaniem,  na  jakim  etapie  są  prace  związane
z podłączeniem tego osiedla do sieci gazowej.
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Pkt 8. Oświadczenia i wolne wnioski. 
Radny Nikodem Kemicer zgłosił wniosek na piśmie do Prezydenta Miasta  o zmianę sposobu

naliczania  kosztów wywozu  nieczystości  stałych  z  nieruchomości  zamieszkałych.  (kopia  wniosku
w załączeniu).

Radny Ireneusz  Dzienisiewicz  przypomniał,  że  na  wspólnym posiedzeniu  Komisji  Mienia
Komunalnego  i  Porządku  Publicznego  z  Komisją  Budżetową  i  Rozwoju  została  zaprezentowana
wizualizacja propozycji zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zwanego Ełk-
Baranki. Radny zwraca się z wnioskiem o dostęp do całości korespondencji w tej sprawie.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że radnemu już w dniu dzisiejszym
mogą zostać okazane akta w sprawie. 

Pkt 9. Zakończenie obrad.

Po wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski zakończył
sesję wypowiadając  formułę: „Zamykam XXXV  zwyczajną sesji Rady Miasta.”

Protokołowała:           Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska      Dariusz  Wasilewski     
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